
 
 Referat af Fællesbestyrelsesmøde  

Mandag d. 29. januar kl. 17.00-19.00 

 
Ordstyrer: Johnny 
Referent: Heidi 
Afbud:  
Dagsorden: 

 

1. 17.00 – 17.30 
 Nyt siden sidst fra: 

 formanden 

 elevrådet  

 dagtilbud  

 SFO 

 skolen  

 ledelsen 

 lokalrådet 
 

Orientering/drøftelse 

Formanden: 
Intet nyt siden sidst. 

Har dog været optaget af mediernes dækning fra Kolding 

Kommune vedr. uro i klasserne, mangel på respekt over for 

personalet og uoverensstemmelser imellem skole og hjem. 
 

Elevrådet: 

Intet nyt 
 
Dagtilbud: 

Lige om lidt starter Helle – vores nye souschef, hvilket har 

betydet lidt omorganisering i børnehavens personalerum. 

Helle ønsker, at have kontor i børnehaven – således hun 

har mulighed for at være tæt på børn, forældre og 

personale. 
 
SFO: 

Pga. stort sygefravær ved både børn og personale er 

nytårskuren udsat. 

 
Skole: 

Der er efter jul blevet ændret i enkelte skemaer, forældre 

og elever er naturligvis blevet orienteret om dette. 

Skolen har taget afsked med vores trofaste vikar Emma – 

som rejser til Århus for at studere. 

 
Ledelsen: 

Helle og Heidi har haft flere møder inden Helles opstart i 

Skodborg Børnecenter. Helle vil tilbringe meget tid på ” 

gulvet” således hun kan få et godt indblik i børnehavens 

hverdag. 
Heidi ser frem til samarbejdet. 
 

Lokalrådet: 

Heidi har været til et info møde vedr. fitnesslokaler i 

Skodborg Hallen – ideerne ser fine ud. 



 

2. 17.30 – 17.45 
Info vedr. bygningsgennemgang. 

                       
 Orientering/drøftelse/beslutning 

Morten og Heidi har haft bygningsgennemgang med den 
bygningsansvarlige. 

Der vil blive skiftet vinduer ud i børnehaven, etableret et 

”støv – filter/tæppe” i sløjdlokalet, således vi mindsker 

støvpartikler i lokalet. 

Vi kan få malet – der hvor der er behov. 

Ønsker om enkelte nye døre osv. 

Vi fik vores ønsker opfyldt 

3. 17.45– 18.10 
Elevrådet (læserbreve/artikler) 

 
Orientering/drøftelse 

Der var en fin drøftelse vedr. 6. klasses læserbreve og 
debatindlæg vedr. emnet afskaffelse af lejrskole. 
De har i dansk skulle øve sig i dette, og samtidig tog vi 
snakken med elevrådet om, hvorfor vi var nødt til at 
afskaffe lejrskolen – og hvad der bliver afholdt i stedet for. 
 
Vi havde en super god drøftelse med Camilla og Noah. 
 

4. 18.10 – 18.20 
Økonomi og handleplan 

                                                          
Orientering/drøftelse 

Desværre er vi i år blevet ramt af nedgang i elevgruppe –
tildelingen 
 
I Vejen Kommune får man som skole, ikke en betaling pr. 
elev, men betalingen bliver tildelt pr. elevgruppe (gruppe á 
26 elever). 
 
En elevgruppe er ikke det samme, som at vi mister en 
klasse!! 
  
Har vi nedgang i elevantallet, kan en elev betyde, at der 
ikke dannes en elevgruppe - og når denne frafalder, mister 
skolen en sum penge.   
Dette er vi i år desværre ramt af. Vi bliver reduceret med 
800.000 kr. ved at vi går en elevgruppe ned. 
 
Desværre kan vi ikke undgå, at vi er nødt til at afskedige en 
medarbejder. 
Heidi er allerede i gang med denne proces- for at 
imødekomme reduceringen i budgettet for 2024. 
 
 

5. 18.20 – 18.40 
Bestyrelsesvalg 

 
Orientering/drøftelse 

Heidi sender en skrivelse ud vedr. bestyrelsesvalget 2024 



 

6. 18.40- 18.50 
Forældrehenvendelse 

 
Orientering/drøftelse/beslutning 

Der er behov for bedre koordinering, i forhold til aktiviteter 

som kalder for forældreinvolvering. Der er alt for mange 

aktiviteter i december måned, og der er et ønske - at der 

fremadrettet sker en jævn fordeling af arrangementer. 

 

Christian fra bestyrelsen fremlagde under mødet, data for 

alle de beskeder, opslag m.m. som han har modtaget det 

sidste år. Vi skal fremadrettet som personale blive bedre til 

at koordinere beskederne som sendes hjem. Det er fint, at 

blive orienteret som forældre – men ved for meget info, 

ender det med at forældrene mister lysten til at tjekke, 

læse eller helt mister overblikket i Aula. 

 

I forbindelse med pasning imellem jul og nytår, 

sommerferie m.m. har kommunen valgt at der skal ske 
sammenpasning.  

Ledelsen skal fremadrettet være obs. på, at såfremt vi har 

børn som skal passes i anden institution – at der følger en 

medarbejder med. Således sikrer vi, at både børn og 

forældre føler sig sikre, ved at aflevere et andet sted i 

kommunen. 

Arbejdsgruppen v. kommunen har ligeledes fået besked 

om, at være obs. på at få præciseret retningslinjerne for 

sammenpasning.  
 

Kunne man nytænke motionsdagen?  

En motionsdag kunne også foregå i og omkring 

børnecentret med forskellige e aktiviteter – evt. også 

inddrage elevrådet i planlægningen 

7. 18.50 – 19.00 
Evt. 

Nogle af ovestående punkter fra forældrehenvendelser, 

blev ligeledes behandlet under evt. 
 

Tak for et godt møde. 

 


